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Aktuella frågor

Stadsstyrelsen 23.08.2021 § 218

 1. Stadsdirektören informerade om en uppföljning och utvärdering av ekonomin
som beställts från Kuntamaisema Oy. Resultaten kommer att presenteras för
styrelsen som planerat under hösten.

 2. Rekrytering av förvaltningschef och kommunikationschef pågår och
intervjuerna inleds snart.

 3. Det temporära beredningsorganet för social- och hälsovårdsreformen har
redan inlett sin verksamhet. Välfärdsområdesvalet kommer att förrättas
23.1.2022.

 4. Beredningen av valet av medlemmar i påverkansorganen pågår och
rekryteringen av representanter till olika dotterbolags bolagstämmor är under
beredning.

 5. Reformen TE-palvelut 2024 förbereds; den handlar om att överföra ansvaret
för organisering av de sysselsättningsfrämjande tjänsterna till kommunerna.

 6. Utbildningar för fullmäktigeledamöterna förbereds.

 7. Fastighetschef Seppo Pihl presenterade en lägesrapport för projektet Kreativa
lärcentret och det förändrade marknadsläget.

 8. Teknisk chef Jonas Nylund presenterade hur idrottshallsprojektet framskrider
och projektets tidtabell.

 9. Fastighetschef Seppo Pihl och teknisk chef Jonas Nylund svarade på bygg- och
miljönämndens ordförande Kurt Ekströms brev, daterad 20.6.2021, gällande
framskridandet av byggprojektet Kreativ lärcenter.

 10. Social- och hälsovårdsdirektör Miia Lindström berättade om läget inom
hälsovården under sommaren och för närvarande; arbetsmängden har ökat
betydligt särskilt på grund av coronaepidemin, en ökning har skett speciellt i
testning och smittspårning samt vaccinering.
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